
 

Skolebestyrelsesmøde nr. 6  

Onsdag d. 19. januar 2022 

Kl. 18.00 – 20.00 

Personalerummet på Søndermarksskolen 

Medlemmer: 
Forældrerepræsentanter: Anja Vilsholm, Nicklas Ackey, Brian Kragbæk, Line Obbekjær, Louise 
Walbom og Anne Bøgh Hansen 
Medarbejderrepræsentanter: Mads Grønbæk-Møller, Pernille Brandt  
Elevrepræsentanter: Valdemar Christiansen 6. B og Alma Gebhardt 7. B 
Ledelsesrepræsentanter: Lars Kromann Myhre, Christian Faurholdt Jeppesen 
 
Afbud:  

Dagsorden  Tidsplan Referat 

1.  Godkendelse: Dagsorden Beslutning 18:00-18:05 Godkendt 

2.  Nyt fra eleverne Orientering 18:05-18:10 Der har været elevrådsmøde, hvor 

klasserne inden var blevet bedt om 

at tale om hvordan det var gået i 

den korte periode med 

fjernundervisning, og hvordan det 

var gået med at komme tilbage 

fysisk i skole.  

Det var generelt gået godt med 

fjernundervisningen. Teknikken 

havde fungeret bedre denne gang. 

Der var mindre ventetid og mere 

stabilitet.  

Der var tilbagemelding om at 

nødpasningen havde fungeret godt 

og at det var rart at kunne se nogle 

af sine venner og få hjælp.  

De ældste elever synes der har 

været fedt at kunne stå senere op, 

fordi de ikke skulle transportere sig 

til skolen.  

Der var enighed om at selvom vi er 

blevet bedre til fjernundervisning, 



 

vil vi hellere i skole. 

I forhold til at vende tilbage fysisk, 

var det fedt at se sine venner igen 

og det er lettere at få hjælp i 

virkeligheden end over computer 

eller telefon. 

Det er ærgerligt at vi skal være 

adskilt og ikke kan være sammen på 

tværs som vi er vant til, når der ikke 

er corona-regler.    

Der er sat gang i processen med at 

lave samværsregler. 

Elevrådsrepræsentanterne er 

informeret og skal ud i klasserne og 

have deres klassekammeraters 

input.  

3.  Ind- og udmeldelser Orientering 18:10-18:15 Der har været to udmeldelser og en 

indmeldelse siden sidste møde 

4.  Skolechefen på besøg  Debat 18:15-19:00 Skolechefen var på besøg og der 

blev debatteret situationen med 

afgang af to ledere samt 

muligheden for på sigt at etablere 

klubtilbud for 4. – 6. kl.     

5.  Skolefoto 

Nicklas præsenterer de tilbud han 

har fået ind og der træffes 

beslutning om enten at lave aftale 

med nyt firma eller fortsætte med 

nuværende.    

Beslutning 19:00-19:30 Nicklas præsenterede de 

indhentede tilbud og der blev efter 

afstemning valgt Photo Care som 

nyt skolefotofirma fra næste 

skoleår. Der vil komme information 

omkring dette på Aula ifm. næste 

skolefotografering.   

6.  Budgetopfølgning december Beslutning 19:30-19:35 Der er ikke indkommet 

kommentarer til budget 2022 siden 

gennemgangen på sidste møde og 

budgettet er derfor godkendt. 

Budget 2021 bliver færdiggjort med 

udgangen af januar måned og der 



 

forventes fortsat en mindre 

underskud.   

7.  Suppleringsvalg  

Da Kirstine er udtrådt af 

skolebestyrelsen, skal der 

planlægges suppleringsvalg. Den 

der indtræder i Kirstines sted 

sidder resten af valgperioden, der 

løber til 31.07.24. 

Beslutning 19:35-19:40 Punktet skubbes til næste møde, 

hvor der forventes at være et 

klarere billede af, hvornår det ift. 

corona er muligt at indkalde til et 

fysisk møde.  

8.  Det sker på skolen 

• Orientering fra 

medarbejderrepræsentant

erne 

Orientering 19:40-19:50 0. årgang: Eleverne klarede 

hjemmeskole rigtig flot. Vi har pt. 

besøg på skift af Rovfugleshowet 

med kriblekrable. I fredags fejrede 

vi 100 dags fest.  

Vi har holdt Åbent hus for 

kommende børn og forældre – 

rigtig fint med besøg..  

1. årgang: Arbejder i øjeblikke i 
værksteder, hvor emnet er ”vand”. 
Det er et tværfagligt værksted for 
fagene; dansk, billedkunst og 
natur/teknologi. De arbejder også 
med makkerlæsning på niveaudelte 
hold. Der arbejdes med trivsel én 
gang ugentligt, hvor de bl.a. 
arbejder med Red Barnets oplæg. I 
10-pauserne tilbyder vi voksenstyret 
legeaktiviteter.  

 

7. årgang: De er i gang med at 

afslutte emnet ”vand” i naturfag. De 

er startet på emnet heroes i 

engelsk. I dansk skal de i gang med 

podcasts og er spændte på at 

afprøve nye programmer på 

computeren 

8. årgang: De har startet et nyt 

projekt i denne uge.  Klasserne er 

delt på en ny måde og der er lavet 



 

en ny struktur. Der er fokus på 

følgende:  

• Robusthed 
• Motivation  
• Medbestemmelse 
• Fællesskab 

 

9. årgang: arbejder med projekt-

opgaver. Der er fremlæggelser i 

denne uge. De valgte overemnet 

Katastrofer, dette har de unge 

fortolket bredt på. 

9.  Meddelelser/orientering (B) 

Formand 

 

 

 

Ledelse 

 

  

 

 

 

 

Medarbejdere 

 

Andre 

 

Orientering 19:50-20:00  

Der er kommet en undersøgelse 

omkring kommunikation til og fra 

skole, som kunne relevant at tage 

op 

 

Vi mærker nu også på skolen, at der 

er stor smitte i samfundet, og har 

børn og voksne hjemme i isolation.  

Vi har haft åbent hus for børn og 

forældre til kommende 0. kl. Der var 

flot besøg trods corona. 

I morgen har vi ansættelsessamtaler 

til de to ledige 

mellemlederstillinger.  

 

10.  Til pressen beslutning 19:50-20:00 Vi havde besøg af p¤ Bornholm til 



 

vores åbent hus. 

11.  Eventuelt orientering 19:50-20:00  

12.  Punkter til næste møde beslutning 19:50-20:00 Kommunikationsundersøgelsen 

 

13.  Godkendelse af referat, der 

godkendes efter hvert punkt. 

Ved mødets afslutning 

underskrives , underskriftsblad. 

beslutning   

14.  Lukket punkt orientering 19:50-20:00  

 


